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Ситуација са преузимањем смедеревске железаре је изнуђен потез и то је Влада Србије
морала да учини како би сачувала радна места запослених у тој компанији, изјавио је
министар економије Небојша Ћирић који се нада да ће држава брзо наћи стратешког
партнера.

  

- Постоји интерес неких инвеститора, али "од момента када неко искаже интерес до
финализације уговора може да прође више од једне до две године", рекао је Ћирић
новинарима, у паузи конференције "Финансирање раста у Србији".

  

Он је објаснио да је Влада Србије морала да сачува 5.500 радних места у "Ју Ес стилу
Србија", од којих зависи између 20.000 и 30.000 људи, али и друге компаније.

  

- У случају смедеревске железаре радило се о социјалној одговорности. Улазак у
државе у власништво Сартида доживљавам као привремен корак, и привремену меру
док се не пронађе други стратешки партнер", нагласио је Ћирић.

  

После преузимања железаре у Смедереву остаће део потраживања који ће држава као
нови власник моћи да наплати и искористи за набавку сировина и обртних средстава,
рекао је министар, али није могао да прецизира о којој се суми ради.

  

- Конкретна средства и начина на који ће држава помоћи железари биће јаснији након
процеса преузимања "Ју Ес стила"- нагласио је министар економије.

  

Он како каже очекује да ће остати на снази предвиђени државни подстицај привреди
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као што су средства за привлачење инвеститора, помоћ вагоноградњи и слично.

  

(Танјуг)
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